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Z A P I S N I K 
s 87. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 28. studenoga 2014. godine 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 
voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 
imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 
Delnice, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Branka Crnković, djelatnica GSC 
Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda Turističke zajednice Grada Delnica, 
Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje 
poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak je ispričala Katarna Mihelčić, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje 
Branka Crnković. 

 
IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 
TOMISLAV MRLE 
‐ Komisije za stipendije imale su dosta aktivnosti u vidu sastanaka, zamolbe su pregledane i u 

tijeku je izrada lista. 
‐ Održana je sjednica Socijalnog vijeća te slijedi izrada rješenja. 
‐ Dobiveno je Rješenje Upravnog suda Rijeka radi davanja odgovora na tužbu nas kao 

zainteresirane strane u postupku povrata imovine za nekretnine u Brodu na Kupi. Tuženo je 
Ministarstvo pravosuđa koje je u žalbenom postupku potvrdilo 1. st. rješenje Imovinsko 
pravne službe u Delnicama, a Grad je „zainteresiran“ jer se radi o česticama koje je 1983. 
godine bivša Općina Delnice prodala. Radi se na konceptu ugovora. 

‐ Radilo se na koordinaciji između HNK „Goranin“ nogometnom školom, Hrvatskim 
nogometnim savezom i GSC u svezi organizacije turnira za najmlađe dječake, za one malo 
starije i za cure. U svezi toga zakazan je zajednički sastanak za sljedeći ponedjeljak. 

‐ Pročitan je Ugovor o pravu služnosti s HT-om. Nakon konzultacija s punomoćnikom održan je 
sastanak s gradonačelnikom i pročelnicom na kojem su prezentirana shvaćanja vezana uz 
predmetni ugovor koji je više loš nego dobar za interese Grada Delnica. Sukladno tome 
dogovoreno je da se zatraži mišljenje HAKOM-a te da se pristupi izradi prijedloga ugovora s 
naše strane. HT je privatno poduzeće i to je osnovno polazište, mišljenja je da HT pokušava 
snagom neutemeljenog prava vršiti utjecaj, no konkretnije će se znati nakon očitovanja 
HAKOMA te naših zajedničkih konzultacija. 

‐ Radi na izradi Plana i Programa rada Gradskog vijeća. Svoja očitovanja dostavio je Vrtić, 
Centar za brdsko planinsku poljoprivredu, Turistička zajednica, Radio „Gorski kotar“, JVP i 
Knjižnica. 

‐ Započele su aktivnosti oko provedbe izbora za predsjednika RH. 
‐ Radilo se na izradi papirologije tj. prijedlogu ugovora vezanog za stručno osposobljavanje. 



‐ U koordinaciji s 20-ak sudionika CIP-a izrađen je plan rada za prosinac. Isto tako u 
zajedničkoj koordinaciji LAG radi jedan sveobuhvatan promidžbeni letak. 

‐ Radi se na usklađivanju Odluke o izboru članova Vijeća MO s Izmjenama i dopunama Zakona 
o lokalnoj samoupravi te Statutom Grada Delnica. 

‐ Dobiven je dopis Zavoda za vještačenje i profesionalnu rehabilitaciju s obzirom na broj osoba 
prijavljenih u radni odnos te onih na stručnom osposobljavanju. Naime, sve su svrstali u radni 
odnos te bi po tome imali obvezu zapošljavanja invalida. Radi na odgovoru jer smatra da tih 
obveza nemamo.  

‐ Iz Ureda pravobraniteljice izvješten je da su prezentirali naše potpisivanje Povelje o 
ravnopravnosti spolova. Dostavljen im je zaključak i prijevod povelje.  

‐ Povelja o suradnji gradova s organizacijama civilnog društva: Uputili smo zahtjev Udruzi 
gradova vezan uz financiranje i još neke nejasnoće.   

‐ Od Udruge gradova dobiveno je očitovanje vezano za Povelju o suradnji s organizacijama 
civilnog društva. Udruga gradova predlaže da se potpisivanje Povelje upriliči u Delnicama. 

‐ Prošloga tjedna kontaktirao je zamjenika župana nakon čega slijedi nastavak aktivnosti oko 
organizacije stručnog predavanja na temu zemljišnih zajednica. Također radi na doradi akata 
Udruge zemljišnih zajednica.  

‐ Bio je član tima koji je posjetio bolesnu kolegicu Sandu. Za danas se predviđa ponovni posjet.  
 
GORDANA PISKAČ 

‐ Obavljen je tehnički pregled ceste prema Srednjoj školi. Manje primjedbe odnose se na 
izmjenu izvješća nadzornog inženjera s obzirom na to da predmet tehničkog pregleda nije bila 
fekalna kanalizacija.  

‐ Jučer je bio tehnički pregled Lidla. Otvorenje centra bit će 15. 12. 2014. godine. 
‐ Nastavljaju se aktivnosti vezane za Supilovu ulicu, signalizaciju, fontanu. Trenutno se 

postavlja vertikalna signalizacija. Pojavio se problem s parkiranjem, dogodila se neugodna 
situacija s MUP-om. 

‐ Poslano je očitovanje na dopis Komunalca u svezi plana radova u sljedećoj godini. Kao 
najvažnije stavke predloženo je dovršenje Supilove ulice i pročistač. 

‐ Na Supilovoj ulici još je potrebno urediti trotoare kod semafora te horizontalnu i vertikalnu 
signalizaciju. 

‐ Odgovoreno je gospodinu Zafirovu na njegov upit da mu Grad pronađe stariju kuću za 
smještaj. 

‐ Na cesti za Razloge očišćeni su propusti no, nakon kiša, isti su opet zatrpani. Klizište još nije 
sanirano jer treba napraviti projekt sanacije. Područje je obilježeno znakovima no s obzirom 
na to da dolazi zima zamolila je „Risnjak – Delnice“ da znakove podignu na stupove. 

‐ Dobila je neslužbenu informaciju da je u posjet MO Crni Lug bio župan gospodin Komadina 
koji je obišao cestu prema Razlogama koju je prokomentirao kao sramotu grada. Grad Delnice 
nema novaca za sanaciju ceste. Izdala je nalog da se prikupi sva dokumentacija vezana uz 
prepisku razvrstavanja te ceste kako bi se županu uputio dopis i tražila pomoć od barem 5 
milijuna kuna. Gradonačelnik je naveo da je ta sramota bila identična sadašnjoj i dok je bila u 
nadležnosti ŽUC-a. 

‐ Od Grada Bjelovara dobivena je dokumentacija na koji način su riješili pitanje prava služnosti 
za HT. 

‐ Dobiven je zahtjev od Energy pelletsa za otkup zemljišta. Potrebno se dogovoriti oko prodajne 
cijene.  

 
BRANKA CRNKOVIĆ 

‐ Jučer su obavljeni poslovi s osiguranjem a sve vezano za štetu nastalu na ratraku. 
‐ Od nedjelje će u dvorani trenirati Malonogometna reprezentacija. Dogovoreni i usuglašeni su 

termini korištenja. 
‐ Radi se na povećanju vlastitih prihoda i nada se da će se nešto od toga ostvariti, primjerice 

hokejaški kamp, dolazak rukometnih ekipa i sl. 
‐ Pripremljeni su cjenici za korištenje objekata, otvorenje klizališta bit će 6. 12. 2014.  



‐ U subotu se u dvorani održava cjelodnevni turnir u organizaciji Parejde. 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

‐ U ponedjeljak je obavljen servis pumpe na vozilu. 
‐ Započeli radovi na prostoriji teretane. 
‐ Dogovorena je organizacija za ukrašavanje bora na placu, dogovoren je dovoz konja i 

prikolice. 
‐ Danas će prevesti vrtiću djecu na kićenje jelke u holu upravne zgrade. 
‐ Uređuje se prostor oko vatrogasnog doma. 
‐ Pregled opreme, dan tehnike i druge redovite aktivnosti. 

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 

‐ U utorak je Županijski sud, u srijedu se odradilo dežurstvo na info punktu, jučer je bio 
sastanak s odgajateljima. 

‐ Provode se aktivnosti izrade ukrasa za kićenje jelke. 
‐ Nabavljen je didaktički materijal za poklone za Svetog Nikolu. 
‐ S Lidlom dogovara poklon koji će pokloniti djeci povodom otvaranja njihovog trgovačkog 

centra u Delnicama. 
 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 

‐ Najviše aktivnosti posvećeno je Delničkoj adventskoj bajci, komunikaciji s Gradom i drugim 
dionicima programa, izlagačima, osiguranjem prostora, distribuciji plakata, organizaciji 
štandova. Dogovorena je kočija iz Nacionalnog parka, medijska najava za vikend odaslana je 
na 40-ak adresa. 

‐ Materijal za „Vikend van Zagreba“ je predan, pola stranice smo platili pola dobili gratis. 
‐ Dogovor s gospodinom Krmpotićem u svezi priloga za Goranski novi list. 
‐ Prikupljanje dokumentacije za Zavod za zapošljavanje radi zapošljavanja još jednog volontera. 
‐ Prisustvovanje Danima turizma u Fužinama. Direktorica Peršić predstavila je rad Koordinacije 

TZ Gorskog kotara, održana je promocija katalog koji je dobio pohvale kao prvi pravi 
materijal na koji se trebaju mnoge druge destinacije ugledati. Krenut će se s prijevodom 
kataloga na njemački i engleski jezik. 

‐ Dovršava se materijal za Besejdu. 
‐ Obilazak iznajmljivača u programu Kvarner family. 
‐ Saonice Djeda Božićnjaka danas će biti dovršene i pripremljene za bajku. 

 
NIKOLA MUVRIN 

‐ Kontinuirano se obavljaju poslovi na održavanju groblja. Djelatnici su pomagali u radovima 
na Supilovoj vezano uz dovoz kocki, planiranje zemlje. Posađene su sve lipe i postavljen malč 
do semafora. 

‐ Što se tiče adventa pripremljeno je sve a osigurano je i dežurstvo kroz vikend. 
‐ Kupljene su jelke i rasvjeta za Radnički dom. 
‐ S kina Rubikon skinuta je natpisna ploča. 
‐ Potrebno je odlučiti gdje smjestiti placare obzirom na zimu i snijeg te je nemoguće da ostanu u 

Školskoj ulici. 
 
DAVORKA GRGURIĆ 

‐ U Supilovoj ulici nastavlja se s asfaltiranjem nogostupa i parkirališta pred Hotelom „Risnjak“. 
Nije napravljena horizontalna signalizacija zbog lošeg vremena. 

‐ Potrebno je obilježiti klizište i propuste na cesti prema Razlogama. Za sanaciju je potrebno 
dosta sredstava a potrebno je napraviti i projekt. Obzirom na nedostatak sredstava za sanaciju 
bit će problem prometovanja pogotovo zimi jer je prolazak tom cestom je opasan. 

‐ Jučer je napravljen dodatni popis udarnih rupa, na prvi „suhi“ dan će se rupe asfaltirati u 
Delnicama, Lučicama i Polanama. 

‐ Pregled i kontrola građevinskih knjiga za održavanje nerazvrstanih cesta. 
‐ Aktivnosti vezane uz advent. 



‐ Kontrola radova i računa KTD „Risnjak-Delnice“. 
‐ Prometno redarstvo je prošlog tjedna, u cilju uspostave reda, krenulo s opomenama i kaznama. 

Izrečeno je 5 opomena i 15 kazni od čega ih je 4 naplaćeno na licu mjesta.  
‐ Vezano uz komunalnu naknadu za MORH i DUUDI potrebno je žalbe proslijediti na 

drugostepeno rješenje. 
‐ DUUDI se nije žalio na rješenja za 3. kvartal ali su vratili račune s obrazloženjem da prema 

očitovanju Ministarstva graditeljstva oni nisu obveznici plaćanja komunalne naknade. Pitanje 
je da li ići s rješenjem o ovrsi? 

‐ Zauzet je stav da se obrtnicima i pravnim osobama koje obavljaju djelatnost u Supilovoj ulici 
od kbr 1-97 a koji su bili oslobođeni plaćanja komunalne naknade za treći kvartal ispostave 
računi za IV. kvartal. 

‐ Istaknut je problem prometovanja kamiona kroz grad i preopterećenosti cesta iako postoji 
zabrana ulaska kamiona no Policija po tom pitanju ne radi, a prometni redar može poduzimati 
mjere samo za promet u mirovanju. Sve ostalo u nadležnosti je Policije. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

‐ Primarna aktivnost je rad s korisnicima. 
‐ Radilo se na stručenju donirane građe te zaštiti građe. 
‐ Zatražene su ponude za uvezivanje periodike. 
‐ Odrađena je radijska emisija, pripremljen materijal za ažuriranje web stranice. 
‐ S Osnovnom školom u dogovoru je provođenje novog projekta. 
‐ Odrađen je sastanak s predsjednicom Društva „Naša djeca“ glede radionica za vrijeme 

Delničke adventske bajke. 
‐ Primljene su tri grupe vrtićaraca a održane su i dvije radionice. 

 
ĐULIO JUSUFI 

‐ Radilo se na izradi proračuna i popratih materijala za Gradsko vijeće. 
‐ Priprema se zadnji tehnički rebalans. 
‐ Održat će se sastanak na temu javnih potreba. 
‐ Odrađena je jednokratna otplata stana sa stanarskim pravom, provodi se komunikacija s TZ 

Kvarner obzirom na aplicirane programe. 
‐ Pripreme za plaću za studeni, godišnji obračun poreza, konzultacije sa sustavom javne nabave 

vezano za Supilovu ulicu, police osiguranja, opomene i ovrhe. 
‐ Kolega Majnarić redovito prisustvuje sastancima projektnog tima za Supilovu ulicu, radi na 

projektu E – županija, sudjeluje u aktivnostima vezanim za program zaštite okoliša i 
energetske učinkovitosti. 
 
 
 
Dovršeno u 9,25 sati. 
 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 

 
 
 
 
 


